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Hong Kong X Foundation
FYP+ Supporting Scheme 2017-18

創科香港基金會
FYP+支援計劃 2017-18

A. Applicant Contact Information  申請人聯絡資料
	Last Name 
姓:
	
	
	Sex
性別:
	

	First Name 
名:
	


	School 
學校:
	


	Degree/ Diploma Name:
學位/文憑名稱:
	
	

	Contact No. 
聯絡電話:
	
	(Home / Office / Mobile)
(住宅 / 公司 / 手提)

	Email 
電郵:
	



B. Supervisor Contact Information (If Applicable)
導師聯絡資料 (如有)
	Last Name 
姓:
	
	(Dr. / Mr. / Ms. / Miss)
(博士 / 先生 / 女士 / 小姐)

	First Name 
名:
	


	School 
學校:
	

	Position 
職位:
	


	Contact No. 
聯絡電話:
	
	(Home / Office / Mobile)
(住宅 / 公司 / 手提)

	Email 
電郵:
	




C. Content of Your Project 項目內容
	Name of Project：
項目的名稱：
	



	[bookmark: _GoBack]Description: (A summary of your project. Within 500 English words or 300 Chinese characters.) 
研究摘要：（專案的簡介、使命和定位。英文不超過500字，中文不超過300字。）

	







	Objective: (Please state clearly what your project aims to achieve.)
研究目標：（請明確指出您的專案期望能達到的目標。）

	







	Motivation: (Please indicate your reason of starting the project and topic selection)
研究動機：（請指出選擇展開您的專案及題目選取之原因）

	







	Topic category:  (Please choose the related areas. For other areas, please specify.)
主題類別：（請勾選最相關的幾個領域。如有其他領域，請指明。）

	
· Science 科學
· Technology 科技
· Arts 藝術
· Design 設計
· Finance  金融
· Business 商業
· Other 其他   										




	Declaration聲明

	[bookmark: Check3]|_| By checking this box, we acknowledge to the below declaration:
　  勾選此格即表示申請人同意以下之聲明：

1. We have observed and agreed with all terms and conditions set out for the application of the programme;
申請人須遵守並同意本計劃之所有條款及條件；
2. All information provided in this application as well as the accompanying information reflects the status of affairs as of the date of submission. I shall inform the administration of the incubation programme immediately if there are any subsequent changes to the above information; 
所有申請表格及附上之文件內容均以提交日期作準。如有任何資料更改，本人必會即時通知有關部門；
3. The ideas of the proposed project are original without any constituted or potential act of infringement of the intellectual property rights of other individuals and / or organizations;
所遞交的計劃為原創計劃，不會因擅用他人或機構已申請之專利而違反知識產權條例；
4. We understand the information provided in this application will be disclosed to relevant staffs for screening purpose. No Confidential Agreement of any kind will be signed with Hong Kong X Foundation or the relevant staff on any occasion; 
申請人明白此申請表中之資料將透露予有關職員，以作初步審閱之用途。創科香港基金會或其有關職員均不需與申請人簽署任何形式之保密協定；
5. We give our consent to Hong Kong X Foundation staff to carry out necessary due diligence/reference check for the purpose of assessing this application;
申請人同意創科香港基金會之有關職員可查閱已收取的資料以作申請手續之用途；
6. I will stay in Hong Kong for the whole period.
我會在整個計劃期間留港發展。
7. Any materials submitted will be used for HKXF FYP+ Supporting Scheme evaluation and assessment only, and will not be released to any third party.
申請者提交的所有材料僅供創科香港基金會FYP+支援計劃評估用途，不會透露給第三方。


	Name of applicant:
申請人之姓名：


	Signature of applicant:
申請人之簽名：


	Signature of Project Supervisor (If applicable)
項目導師簽名（如適用）：


	Date (DD-MM-YYYY):
日期 （日-月-年）





Notice: any project with a supervisor must has obtained permission from the supervisor before application. Otherwise, HKXF has right to disqualify the application with no reason.
注意：申請項目如有導師，申請人必須在申請前獲得該導師批准。否則HKXF有權取消該申請人申請資格。
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